
Hej Eva 
 
Umiddelbart er jeg meget skeptisk. Jeg kender jo langtfra alle detaljerne, men jeg tænker, 
at området vil blive meget tæt bebygget, og de nye rækkehuse vil få meget små 
udearealer, hvis man går videre med planerne. 
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